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Относно

Премахването на незаконните постройки в град Севлиево

Уважаеми д-р Иванов,

От няколко месеца започна премахването на незаконните постройки в град 
Севлиево. След проведени срещи с жителите на града, бяха отправени 
няколко притеснения от тяхна страна. Те бяха притеснени от това дали ще 
има достатъчно места за паркиране на МПС. Другото им притеснение 
беше, по какъв начин ще се промени облика на тези места. Реших да 
отправя тези въпроси, защото започнаха да се чуват неверни твърдения.



Гражданите на Севлиево трябва да знаят, че всичко това се прави с една 
единствена цел- по-красив и организиран град.

Поради тази причина, моето питане е следното:

1. Какво се предвижда след премахването на незаконните постройки ?
2. Как ще се разреши проблема с паркоместата ?
3. По какъв начин ще се подобри облика на тези места ?
4. До къде ще стигне обхвата по премахването на незаконните 

постройки ?

Моля, на поставените въпроси да бъде отговорено устно на предстоящата 
сесия на ОбС- Севлиево.

26.03.24 г.

Гр.Севлиево

С Уважение:

Юсеин Вейселов


